

## **Interior Designer & Junior Interior Designer / Workplace & Hospitality– Beijing**

We are looking for experienced **Interior Designers** (2~3PS), with strong experiences in **Workplace & Hospitality** to join our growing Interiors team in our Beijing Office with an emphasis of working on and delivering design and drawing packages for high-profile interiors that will be part of and highly integrated with architectures designed also by our office.

### **Qualifications:**

- Passionate about interior design, and have the ability to conceive, translate and deduce vivid architectural design concepts into fascinating interior spaces.
- Familiar with and understand the indoor material process nodes and FF&E, and deepen them into comprehensive and detailed results for construction.
- At least 3-6 years of work experience after graduation is preferred and deeply involved in large and medium-sized office, large-scale hotel projects and other types of interior design projects, and successfully delivered drawings that exceed the level of conceptual design.
- Worked in well-known international architecture firms and interior design companies, with a keen architectural and interior design vision, professional and aesthetic knowledge and abilities, and can accurately and comprehensively convey design and space experience.
- Adapt to the high-pressure working environment, with outstanding time management and job delivery capabilities. Responsible for the work and with passion, understand Eastern and Western cultures and traditions (Overseas graduate students are preferred).
- Proficient in Rhino, and proficiency in AutoCAD and Adobe CS is preferred. Fluent in English, those who can communicate proficiently in Mandarin and English are preferred.

## **中级及初级室内设计师（办公&酒店设计经验） – 北京**

北京团队因业务发展需要，现对外招聘2~3人专门从事星级酒店及大型办公项目的经验丰富的**室内设计师（办公&酒店）**，主要负责大型办公&星级酒店项目的室内设计和前期概念图纸交付工作。

### **任职资格：**

- 对室内设计充满热情，具备将生动的建筑设计概念构思、转译和推演为引人入胜的室内空间的能力。
- 熟悉并了解室内材料工艺节点及FF&E，并将其深化为全面细致的成果以用于施工。
- 毕业后至少有 3~6 年工作经验者优先，曾深度参与大中型办公、大型酒店项目等类型的室内设计项目，并能成功交付超出概念设计水准的图纸。
- 曾就职于国际知名建筑事务所及室内设计公司，具有敏锐的建筑及室内设计眼光和专业及审美知识和能力，并能准确全面地传达设计理念与空间体验。
- 适应高压工作环境，时间管理和工作交付能力突出，对工作负责，了解中西方文化及传统（海外研究生者优先）。
- 熟练使用 Rhino，精通 AutoCAD 和 Adobe CS 优先。英语流利，能熟练使用普通话及英语沟通者尤佳。